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OBEC SLATINA NAD ÚPOU   
 

Zastupitelstvo Obce Slatina nad Úpou   

ZÁPIS z 1. zasedání 

Zastupitelstva Obce Slatina nad Úpou konaného dne 22. 1. 2019 v 18:00 hod. 

zasedací místnost, Slatina nad Úpou 65, 54947 Slatina nad Úpou 
       

 
Přítomni:  Kateřina Dostálová, Lukáš Kábrt, Ing. Jaroslav Kordina, Miroslav Podrábský, Marie Pokorná, Pavel Tatíček  

Omluveni:  Monika Žylková  

Nepřítomni:    

Hosté:  ,     

Jednání řídil:  Marie Pokorná, starostka        
 

Text zahájení: 

Na zasedání je přítomen nadpoloviční počet členů ZO ‐ ZO je usnášenischopné.  

Ověřovatelé: Lukáš Kábrt a Kateřina Dostálová 

Zapisovatelem: ing. Jaroslav Kordina 

Hlasování: pro ‐ 6, proti ‐ 0, zdržel se hlasování ‐ 0  schváleno 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1.  Veřejné projednávání "Programu rozvoje obce na období 2019 ‐ 2028" 

2.  Rozpočtové opatření č. 11 

3.  Smlouva o výpůjčce části ppč. 86/3 

4.  Výroční zpráva za rok 2018 o přístupu k informacím dle zákona č. 106/1999 Sb. 

5.  Žádost o dotaci z programu MMR na úpravu hřbitova 

6.  Darovací smlouva pro MS Boušín z.s. 

 
 
K jednotlivým bodům programu: 

1.   Veřejné projednávání "Programu rozvoje obce na období 2019 ‐ 2028" 

Předkladatel: Marie Pokorná, starostka 
Paní starostka zahájila veřejné projednávání "Programu rozvoje obce" a celé projednání řídil zpracovatel ..... 
Program rozvoje obce, je základní plánovací dokument, který představuje hlavní nástroj řízení rozvoje obce. 
‐  první  částí  je  analytická  část  ‐  která  popisuje  stávající  situaci  v  obci.  Dále  jsou  zhodnoceny  výsledky  získané  z 
dotazníkového šetření, které proběhlo v květnu 2018 
 a z veřejných projednávání. 
‐ druhou částí je strategická část 
‐ třetí částí je akční plán 
‐ čtvrtou závěrečnou částí, je implementační část 
Získané informace si zpracovatel odvezl a zapracuje je do koncového dokumentu. 
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Usnesení č. 19/01/01 ‐ 2019/01/22 

Zastupitelstvo Obce Slatina nad Úpou 

bere  na  vědomí  

program rozvoje obce Slatina nad Úpou na období let 2019 ‐ 2028. 

pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

2.   Rozpočtové opatření č. 11 

Předkladatel: Marie Pokorná, starostka 
Starostka obce seznámila přítomné s obsahem rozpočtového opatření číslo 11. Jedná se o poslední rozpočtové opatření 
k  rozpočtu  2018.  Bylo  schváleno  dle  pravomoci  starostky  obce.  Rozpočtovým  opatřením  dochází  k  přesunu  mezi 
paragrafy. Nedostatek finančních prostředků na opravu veřejného osvětlení a úhradě poplatků za vedení účtu. K bodu 
nebylo připomínek. 

Usnesení č. 19/01/02 ‐ 2019/01/22 

Zastupitelstvo Obce Slatina nad Úpou 

bere  na  vědomí  

rozpočtové opatření č. 11 

pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

3.   Smlouva o výpůjčce části ppč. 86/3 

Předkladatel: Marie Pokorná, starostka 
Zastupitelstvo  obce  projednalo  18.  12.  2018  a  schválilo  zveřejnění  záměru  výpůjčky  části  pozemku ppč.  86/3.  Záměr 
výpůjčky  byl  zveřejněn  na  úřední  desce  od  19.  12.  2018  do  4.  1.  2019,  bez  připomínek.  Starostka  obce  seznámila 
přítomné  se  smlouvou  o  výpůjčce  části  ppč.  86/3  ostatní  plocha,  jiná  plocha  dle  zákresu  cca  50m2,  na  10let  **** 
********* ***** 
. 

Usnesení č. 19/01/03 ‐ 2019/01/22 

Zastupitelstvo Obce Slatina nad Úpou 

schva lu je  

smlouvu o výpůjčce části ppč. 86/3 ostatní plocha, jiná plocha cca 50m² dle zákresu, na dobu 10let. 

pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

4.   Výroční zpráva za rok 2018 o přístupu k informacím dle zákona č. 106/1999 Sb. 

Předkladatel: Marie Pokorná, starostka 
Paní starostka informovala, že za rok 2018 přijal Obecní úřad jednu žádost o informace na základě zákona 106/1999Sb. 
Na  žádost  bylo  odpovězeno  ve  stanovené  lhůtě.  Žádost  i  odpověď  jsou  zvěřejněny  na  webových  stránkách  obce  v 
povinných informacích. Výroční zpráva je také zveřejněna na úřední desce obce i na stránkách obce. 

Usnesení č. 19/01/04 ‐ 2019/01/22 

Zastupitelstvo Obce Slatina nad Úpou 

bere  na  vědomí  

výroční zprávu za rok 2018 o svobodném přístupu k informacím dle zákona 106/1999Sb. 

pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 
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5.   Žádost o dotaci z programu MMR na úpravu hřbitova 

Předkladatel: Marie Pokorná, starostka 
Starostka obce seznámila přítomné s tím, že Ministerstvo pro místní rozvoj ČR otevřelo dne 21. 11. 2018 výzvu k podání 
žádosti o poskytnutí dotace v roce 2019 z programu Podpora obnovy a rozvoje venkova. Ukončení příjmu žádosti je 28. 
2. 2019. Součástí  výzvy  je  i program 117d8210G Obnova drobných sakrálních staveb a hřbitovu. Dolní  limit dotace  je 
50tis. Kč, horní limit 500tis. Kč. Dotace se poskytuje až do výše 70% skutečně vynaložených uznatelných nákladů. 
Rozpis nákladů dle projektu je 826 500,‐Kč bez DPH. 
K bodu nebylo připomínek. 

Usnesení č. 19/01/05 ‐ 2019/01/22 

Zastupitelstvo Obce Slatina nad Úpou 

souh las í  

s  podáním  žádosti  o  dotaci  na  revitalizaci  hřbitova  na  Boušíně  z  programu  MMR  dotační  titul  117d8210G  v 
maximální výši 500tis. Kč. 

pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

6.   Darovací smlouva pro MS Boušín z.s. 

Předkladatel: Marie Pokorná, starostka 
Starostka  obce  projednala  se  členy  ZO  žádost Mysliveckého  sdružení  Boušín  z.  s.  o  finanční  příspěvek  na  činnost.  V 
minulých letech obec Slatina nad Úpou podpořila MS Boušín z.s. částkou 5.000,‐ Kč. Zastupitelstvo obce podpoří i nadále 
prostřednictvím darovací smlouvy činnost myslivců částku 5.000,‐ Kč. Schváleno jednohlasně. 

Usnesení č. 19/01/06 ‐ 2019/01/22 

Zastupitelstvo Obce Slatina nad Úpou 

schva lu je  

darovací smlouvu na částku 5.000,‐ Kč pro MS Boušín z.s. 

pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

7. Diskuse 

‐  starostka  obce  informovala  o  záměru  Svazku  obcí  Úpa  vybudovat  úsekové měření  rychlosti  v  jejich  uzavřených  částech. 
Poptávala stanovisko členů a to bylo 4 pro a dva proti, 

‐ starostka informovala, že podala přihlášku webových stránek obce do soutěže "Zlatý erb", 

‐ starostka  informovala o poptávce firmy REMA AOS,a.s. (konkurence Eko‐komu) zda bude obec zvažovat  jejich nabídku na 
odběr separovaného odpadu, členové ZO jsou pro vytvoření konkurenčního prostředí, 

‐ starostka obce informovala o probíhajících jednáních ohledně vodovodu na Končinách 

‐ místostarosta informoval o projednávání připomínek k územnímu plánu obce které proběhlo 8. ledna na MěÚ v Náchodě, v 
zásadě se vyšlo převážné řadě připomínek vstříc, 

‐ z řad občanů byla podána informace o nefunkčních bodech VO, 

‐ paní M.K. vznesla otázku na revizi zvonů a starostka informoval, že je objednáno 

 

 

 

 

 

 

Ověřil:  Kateřina Dostálová a  Lukáš Kábrt,   

Zapsal:  Ing. Jaroslav Kordina, místostarosta   

Marie Pokorná 
starostka 

 
 

Ing. Jaroslav Kordina 
místostarosta 

 


